
 

 
 
 
Informatieve vragen D66 begroting 2018-2021 
 
 
1.  OZB 
 
In de begroting wordt uitgegaan van een inflatiecorrectie van 1,5%. Uit publicaties in de media zou 
men kunnen denken dat het college nog een tweede correctie hanteert namelijk 3%.  
 
https://tvvalkenburg.tv/nieuws/begroting-valkenburg-aan-de-geul-woonlasten-inwoners-gelijk/ 
 
“De woonlasten van de inwoners van Valkenburg aan de Geul blijven vrijwel gelijk voor het jaar 2018. 
Dat is het goede nieuws dat wethouder Remy Meijers vrijdagochtend presenteerde in het kader van 
de begroting voor de jaren 2018 tot en met 2021. Het slechte nieuws is de verhoging van de O.Z.B.: 
3%. Deze verhoging is gelijk aan de inflatiecorrectie.” 
 
D66 gaat ervan uit dat dit een verspreking was. Gaat het om de maximale verhoging die wettelijk is 
toegestaan en een keuze is van de huidige coalitie? 
 
 
2.  Perceptiekosten 
 
De perceptiekosten uitgedrukt in % van de opbrengst zijn:  
 

 OZB woningen 3.35% 

 OZB niet woningen 3.5% 

 Parkeerbelasting 8.22% 

 Reclamebelasting 16% 

 Hondenbelasting 0.77% 

 Precariobelasting 2.2% 

 Perceptiekosten belastingen (6940010) 121% 
 
Kunt u een uitleg geven over bovenstaande verschillen en welke belastingen worden bedoeld onder 
6940010? 
 
 
3. Exploitatie reserve personeel 
 
Deze reserve is de afgelopen jaren uitgeput en dit is regelmatig door D66 aan de orde gesteld. 
Wij zien een verhoging van het budget personele lasten, maar maken ons ongerust of de taakstelling 
kan worden gerealiseerd. Om een goed oordeel te kunnen geven over de begroting en een 
inschatting te kunnen maken van de risico’s hebben wij meer informatie nodig. 
 
D66 wil graag een overzicht zien van: 

1. Het verloop van de personele kosten per maand van het afgelopen jaar. 
2. Het ziekteverzuim per maand en het 12 maanden gemiddelde. 

https://tvvalkenburg.tv/nieuws/begroting-valkenburg-aan-de-geul-woonlasten-inwoners-gelijk/


 
4. Leges 
 
Het college geeft al een aantal jaren aan dat leges kostendekkend zouden moeten zijn. Uit de 
begroting blijkt dat dit nog zeker niet het geval is. 
 
D66 wil graag weten of er een plan is om het dekkingspercentage omhoog te brengen en wanneer? 
Zo ja, kan dit worden gedeeld? 
Zo nee, waarom is er geen doelstelling op dit vlak? 
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